
Solna den 17 juni 2019 
Enkel fråga till Kommunstyrelsens ordförande Pehr Granfalk 

 
 
 

Enkel fråga angående solceller/solpaneler på stadens fastigheter 
 

Redan 2008 lovade dåvarande ordförande i stadsbyggnadsnämnden Anders Ekegren (då FP, nu 
L) att sätta upp solceller på stadshusets tak. Han utmanade även andra kommuner att göra 
samma sak, om inte på stadshus så på andra byggnader som kommunen äger. Tyvärr kunde 
staden inte genomföra detta på grund av dåvarande bestämmelser om säkerhetsområdet kring 
Bromma flygplats.  

Sedan var det som att luften gick ur det dåvarande styret om att vara en förebild gällande solceller 
i synnerhet och klimatfrågan i allmänhet. Mig veterligen har frågan inte lyfts av styret sedan dess 
och även om bra saker har gjorts i området gällande bygglov för solceller/solcellspaneler så går 
staden inte direkt före i frågan. 

Just nu pågår närmare en solcellsrevolution i framförallt Bergshamra där ett flertal 
bostadsrättsföreningar är på gång att få upp solceller på sina fastigheter. I min 
bostadsrättsförening i Rudviken har styrelsen fått i uppdrag av årsstämman att se över 
möjligheterna att sätta upp solceller på våra fastigheter. Jag tänker mig att det ser liknande ut på 
fler ställen. 

I Regeringsprogram 2019-2021 för det blågröna samarbetet står det: ”Vi ska börja sätta solceller 
och solpaneler på lämpliga fastigheter som ägs av kommunen.” Det känns ju lovvärt och hoppfullt 
men inte särskilt tydligt när detta kan ske och i vilken omfattning. 

 

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga:  

Var och när får vi se stadens första solcell på egen fastighet? 

 

 

 

 

 

Linda Cigéhn 
Vänsterpartiet 

 

 

 


